

No. 1868. AGREEMENT BETWEEN THE GOVERNMENT OF THE UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND AND THE GOVERNMENT OF FINLAND REGARDING STERLING PAYMENTS. SIGNED AT LONDON, ON 7 JULY 1950<sup>1</sup>

N° 1868. ACCORD ENTRE LE GOUVERNEMENT DU ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD ET LE GOUVERNEMENT DE LA FINLANDE RELATIF AUX PAIEMENTS EN STERLING. SIGNÉ À LONDRES, LE 7 JUILLET 1950<sup>1</sup>

---

#### PROLONGATION

By the agreement concluded by an exchange of notes dated at London on 7 October 1952 the above-mentioned Agreement was prolonged for a further period of six months with effect from 8 October 1952.

*Certified statement relating to the prolongation of the above-mentioned Agreement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 18 December 1952.*

---

#### PROROGATION

Par l'accord conclu sous la forme d'un échange de notes datées de Londres le 7 octobre 1952, l'Accord susmentionné a été prorogé pour une nouvelle période de six mois, à compter du 8 octobre 1952.

*La déclaration certifiée relative à la prorogation de l'Accord susmentionné a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 18 décembre 1952.*

---

<sup>1</sup>United Nations, *Treaty Series*, Vol. 138, p. 171.

---

<sup>1</sup>Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 138, p. 171.